
Jednání Komise pro rozvoj AS FSV, 24. 2. 2023, 12:30 (online)

Přítomni: Michal Parízek, Eliška Ullrichová, Jaromír Soukup, Simona Rutová, Ivan Cuker

Omluveni: -
Host: Magda Pečená

Zápis:

1. Na úvod předsedkyně senátu FSV UK přivítala všechny členy Komise, představila činnost

a fungování komisí v rámci AS FSV UK.

2. Následně došlo k představení jednotlivých členů Komise, kteří se vyjádřili k představám

své práce v Komisi pro rozvoj.

3. Na třetím bodu jednání, kterým byla volba předsedy Komise, navrhl Jaromír Soukup

Michala Parízka do této funkce a Michal s touto kandidaturou vyjádřil svůj souhlas. Michal

Parízek nastínil svou vizi pro fungování Komise, označil agendu spojenou s areálem v

Jinonicích za jednu z priorit s tím, že je důležité, aby byl tento areál uživatelsky příjemný jak

pro studenty, tak pro vyučující. Současně by rád v rámci Komise pracoval na iniciativách,

které budou do Jinonic „přitahovat“ studenty i vyučující, a to ze všech Institutů. To pomůže

posilovat fakultní identitu a budovat akademickou komunitu fakulty. Další důležitou agendou

je pro něj digitalizace v oblastech administrativy, výuky, výzkumu i dalších činností Fakulty.

Následně došlo k volbě předsedy. Michal Parízek byl zvolen předsedou Komise pro
rozvoj (5/0/0).

4. Poté se členové Komise vyjádřili k agendě Komise. Diskuze proběhla ohledně nápadu M.

Parízka k možnosti konání přednášek v jinonickém kampusu, do nichž by se zapojily

všechny Instituty. Kromě toho se diskutovala možnost nějaké akce k otevření kampusu nebo

(a) zahájení zimního semestru. E. Ullrichová navrhovala uspořádání akce, která by mohla být

jakýmsi otevřením kampusu, nebo zahájením zimního semestru. M. Parízek informoval, že o

podobné akci byla diskuse na Plénu IPS, o myšlence podobné akce tam proběhla diskuse s

děkanem. S. Rutová a I. Cuker vyjádřili také své preference především k areálu Jinonice a

zejména k udržitelnosti. J. Soukup zmínil dále jako další důležitou agendu digitalizaci, která

by měla vést ke zlepšení uživatelského prostředí.



5. Jako další termín pro jednání komise byl zvolen 8. březen 2023 od 8:30 na platformě

zoom.

Zapsal: J. Soukup


